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Kako se oziramo v bodočnost človeštva? Edini odgovor je preko otrok in mladine! 
Ali imamo nadaljevanje - osebno, poklicno, družbeno – ali smo vlagali v mladi rod? Štipendiranje 
je pomemben vložek za bodočnost. 
 
Ob vsesplošni indiferenci do družbenih problemov, bi se lahko vprašali, čemu štipendije 
Ustanove Petra Pavla Glavarja, saj mora opraviti svoje tudi država in šolski sistem. A prav tu se 
vse močno lomi, slojevitost se povečuje in vse več mladih ostaja brez možnosti za nadaljnje 
izobraževanje. Prav zato je potreben napor, volja, skupno delo tudi na lokalni ravni.  
 
Komenda ima UPPG, ki že ima pozitivne rezultate na področju štipendiranja. V podeljevanju 
nihamo od 12 +1 štipendija, do 7. Res je, da vsako leto podeljujemo manj štipendij, da jih 
podeljujemo za eno leto (ker je težko predvideti prihodke), a jih pri uspešnih dijakih in študentih 
tudi podaljšujemo. V koncept UPPG je vgrajena tudi potrpežljivost, ki se ji pravi štipendije v 
mirovanju, da zlasti štipendisti študentje premagajo oz. opravijo nerealizirane obveznosti. 
 
Stopimo skupaj, darujmo in s tem podprimo mlade! 
 
 
 
                                                                                     dr. Angelca Žerovnik 


